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Déľĺ Tiboľ
K<jsz<jnti a Képviselő-testület tagtrait, a megjelent vendégeket' valamint a Hivatal munkatársait.
Megâllapiţa, hogy a képviselő-testületi ülés 20 fovel hatërozatképes. A decembeľben
megtartott közmeghallgatással kapcsolatban arľól tajékoztatja a Képviselő-testületet, hogy
minden beadványoző részére, aki a közmeghallgatás tźrgyalásźtn nem jelent meg' a vźiasz 15
napon belül íľásban megküldésľe került. Ez 19 beadványozőt énntett, melyből 18-an e-mailben,
1 beadványozó pedig kéľésére postán kapott vźiaszt a kérdéseire.
Eszrevétel nem lévén szavazźĺsra teszi fel a napirend elfogadásáról szóló hatârozatijavaslatot.

1/2024.(I.25.)hatáľozata a napiľend elfoeadásáľól
Nyílt ülés:

1. Javaslat a Fovárosi Közgýlés Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi
önkoľmányzatokat osztottan megillető bevételek 2024. évi megosztásáról szőlő
rendelettervezet vélem ényezésérol
Előterj esztő : dr. Trippon Norb ert alpol gármesteľ

2. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataKépviselő-testületének
2024. évi munkatervére
Előterjesztő: Déri Tibor polgármester

3. Javaslat azIJ jpesti Liget ovod a és az Újpesti Deák Óvod a igazgatői pźiyâzatkiirtĺstra
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgáľmester

4. Javaslat a Magyar Állam tulajdonában lévő, Budapęst IV. kerület 076522ll hĺsz.-ú
ingatlan tul aj donj o gának in gyenes átvétel éľe
Előteľj esztő : Czigl'er Lâszlő alpol gármester

5. Javaslat Budapest Fováros IV. kerület Újpest Önkoľmányzat Polgfumesteri Hivatala
Kulturáért, oktatáséľt, társadalmi kapcsolatokért és kommunikâciőért felelős
Alpolgármesteri Kabineten és azIgazgatási Főosztźiy, AltalźĺnosIgazgattlsi Csopoľtnál
l évo megiiresedő áll áshelyek betöltéséhe z v alo előzetes hozzttj źĺrulźrlr őI
Előterj esztő : Déľi Tiboľ polgármesteľ

6. TtĘékoztattts a 2023. december 13. napja és 20Ż4. januźlr I7. napja között źĺtruhâzott
hatásköľben hozott döntésekľől
Előteťesztő: Déri Tiboľ polgármesteľ

1 . B e sz ámo l ó lej źrt hattr idejíj hatźtr o zatok v é greh aj tás áró 1

E1őteľjesztő: Déri Tibor polgármesteľ

8. Egyebek
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tĺboľ
Napirend előtti felszőlaltsra 5 perces időkeretben Szabó Baltłzs képviselő úľnak adja mega
szőt.

Szabó Balázs
Boldog új évet kíván mindenkinek, akivel még nem találkozott. A napirend előtti
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felszólalásának a témâja, mi más lehetne, mint az Újpesti Toľna Egylet tavaly decemberi
kül
hív 

égľe. Emlékeztetana,hogy december 19-éľe

kül 
lyre elfelejtették Újpest Önkormányzatźnak

elezettségĺik lett volna. Jelezte a küldöttgytĺlést
szeruezők felé, hogy ez alapszabályséľto, ezért pźnikba estek, ott a helyszínen nem tudták mit
9sinaţaĺak, azt jâtszotttl< el' hogy mindenki beteg lett és ''.- jelentek meg a
ktildöttközgyűlésen kellő számban, ezért hatźrozatképtělenné vźit az összejövetel. Ekkor
alapszabźiy szerint 7 nappal később kellett volna összehívni egy újabb küldĺjttközgyĺlést. Ez
nem sikerült, meľt 2nappalkésőbbre hívták ĺissze, tehát itt egyĺjáuuâ" alapszabźůy.é.té.t tetten
tudnak éľni. Erre már küldtek Meghívót az Újpesti ontor-ănyžatfelé, uriupdélutan még Déri
Tibor polgármester úr a telefonján meg is mutatta neki, mert akkoľ pont volt egy rendkívüli
testtileti ülés. A Meghívó viszont formailag nem volt rendben, hisżen nem ;eló1tek meg a
ţapirendi pontokat, úgyhogy itt ez a második alapszabźiyséľtő ebben a történetben. Újp"est
onkormányzatźnak nem volt lehetősége arra) hogy hosszasan megvitassa "ri a
küldöttközgýlést. Elvileg alapszaběůy szerint 30 nappăi koľábban kellett volna Meghívót
kapnia, ez aharmadik alapszabálysértés ebben a történeiben. Nem volt abban a helyzetbell sem
a Polgármester, sem a Képviselő-testület, hogy k<izösen döntsenek, mérlegľe tegyék azÚjpesti
Toma Egylet elnökségnek az elmúlt 4, illetve 5 éves teţesítményét és kţeloţéĹ azt,hoţy ki
képviseţe az Újpesti onkormányzat érdekeit a tĺilĺottkozgyulesen. r"i'at itt egy 4.
alapszabâlyséľtő dolog is megtöľtént. Aztźĺn december ZI-én *égtu'tották ezt a megi.-ét"lt

már minden bet közel teljes létszámban
...Újpest onkoľm jelölte arra atisztségre,
onkormányzatźÍ. yzetbe hozta a 85 éves

díszpolgárunkat, akit nagyon régőta ismer, és nagyon tisztel, de azt gondolja, neki ezt nem
szabadott volna elfogadnia és nem szabadott volna megjelenni e ezęn á ttilođttto zgyűlésen, a
Polgáľmesternek pedig nem szabadott volna ilyen helyzetbe hoznia ot, hogy ilyeň méltatlan
szituáciőba keveredhessen. Történt, ami töľtént, megválasztották a r s- ľos elnökséget
egyhangúan,vita nélktil, beszámolókat nem hoztak és senki még csak fel sem szólalt, Ęy
kérdés nem hangzott el egyetlen egy küldött részérol sem, tehát gýakorlatilag a küldöttek egý
ľésze ĺjnállóan, magától felsorakozott oze mellé. A másik nyilvánvalóan kĺsăbbĺk része pedŢg
,,be lett fenyítve'', szerinte ęz nem ál1 messze a valóságtól.
Még egy alapszabtĺIysérto dologľa hívták fel a Íigyelmét, nevezetesen, hogy a küldöttek
kiválasztásával is probléma volt, ugyanis a küldöttek kiválasztźsât szakosiiâtyokban kell
elvégezni, az alapszabtiy szeint szakosztźiyjelölőgytĺléseken' Ezek elmaradtak, gyakorlatilag
minden szakosztâIy, akihez valamiféle kapcsolata van' vagy ismeróse, arrőItĄékoztatta, hogý
sehol nem történt meg eZ a szakosztâly gyűlés, ahol a küldötteket hivatalosan, fo.-u sreľiňi,
alapszabâIy szeľint jelölhettek volna. Tehát ez egy 5. alapszabálysértő történet ebben a
sztonban, úgyhogy hemzseg a jogszabźiyséľtő és alapszabálysértő motívumoktől ez a
tisztujítás, ami nyilvánv alőan a nap végére azt eredménye zte, hogş olyan elnciksége źilt fel az

g is volt, mint ami az elmiilt 20 évben volt és ez az elnökség fogja
en megválasztani..megint csak 4 évre oze Istvánt az Újpestirorna
külön gľatulál az Önkol hogy ezt csöndben, gýakoľlatilag

árva szót nem Torna Egyletben tapasztalhato
mondatban nem István és az o elnökségének az
tményét' Azt gon a, ,,ittpolitikai paktum született DénT\bor, az

ellenzéki városvezetés és a Fidesz között. Ennek köszönhető az,hogy az Újpesti Toma Egylet
a közeţövőben is ugyanolyan színvonalon fog működni.',

Dérĺ Tibor
A rendelkezésére á11ó időkeretlejartatkövetően Szabó Ba|ttzs képviselő ur azt szeľetné kémi,

J



még öt perccel hosszabbítsa meg a Képviselő-testület a napiľend előtti felszólalásának
idokeľetét. Az SZMSZ lehetőséget biztosít arra, hogy a Képviselo-testület egy alkalommal,
l e gfelj ebb ö t p eľccel, a f elszőlraltls idej ét me gho s s z abbíthatj a.

Szavazâsra teszi fel a Képviselő-testületnek a meghosszabbításra vonatkoző hattrozati
javaslatot, miszerint ,,A Képviselő-testület úgy dönt' hogy öt perccel meghosszabbítja Szabó
Balt.zs képviselő úr napirend előtti felszólalásának időkeretét.''

előtti hozzászólás meghosszabbításával kapcsolatban, miszerint "A Képviselő-testület úgy
dönt, hogy öt peľccel meghosszabbítja Szabó Baltľs képviselő úr napirend előtti
felszólalásának időkeretét" 2 igen,1 ĺem,1 1 fü nem szavazott szavazati arćnĺyal nem született
határozata.

Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy nem született döntés. (Szabó Balázs milcrofonon kívül jeĺzi, hogy az
Ügyészséghez ĺog fordulni az ügyben.) Megköszöni képviselő úr kiegészítő infoľmációját'
Elmondja, 2024-ben, az olimpia évében sok sikeľt kíván az újpesti spoľtolóknak ahhoz, hogy
minél jobb eredméný éľjenek eI az olimpián. Bizik benne, hogy az előttük álló olimpiai
kvalifikációs versenyeken elért jó helyezéseikkel minól nagyobb sztlmban tudják képviselni az
Újpesti Torna Egyletet és aZO24.július 26. és augusztus 14-e között megrendezésre keľülő
olimpián az újpesti spoľtolók minél jobb eredményeket éľnek ęL Az 1. napirendi ponttal
folytatódik az ülés.

1. Javaslat ^ Főváľosi Ktizgyűlés F'őváľosĺ Onkoľmányzatot és a keľületi
tinkoľmányzatokat osztottan megillető bevételek Ż024. évi megosztásáłről szőlő
ľendelette rv ezet vélem énye zés ér ő|
Előteľjesztő: dľ. Trippon Norbert alpolgármester

Déľi Tiboľ
Az előterjeszto nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazäsra teszi fel
a hatttr o zati j avas I ato t.

tinkoľmánvzatokat osztottan meeillető bevételek 2024. évi mesosztásáľól szóló
ľendeletteľvezet véleménvezéséről
Budapest Főváros IV. kerület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy đönt, hogy
1. tudomásul veszi a Budapest Fováľos Önkoľmányzata Közgyűlésének ',A Fővárosi
Önkormányzatot és a kerületi önkoľmânyzatokat osztottan megillető bevételek 2024. évi
megosztásáľól'' szóló ľendelettervezetét azFmt.5. $ (1) bekezdés alapjân;
2. felkéri a polgármesteľt, hogy a Budapest Fováľos Önkormányzata Kozgýlésének ,,A
Fővárosi Önkoľmányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2024.
évi megosztásáról'' szóló ľendelettervezete véleményezésére vonatkozó hatźtrozatotküldje meg
a Fovárosi onkormán yzat részere.
Felelős: a Polgáľmester a feladatkörrel rendelkezo Älpolgârmesteľ útján
Hatâridő: 1. pont estén: azonnal

2. pont esetén: 2024. január 31.
(20 igen, elfogadva)



2' Javaslat a Budapest l'őváľos IV. keľület Újpest Onkoľmányzata Képviselő-
testületének 202 4. évĺ m unkateľvéľe
Előterjesztő : Déri Tiboľ polgármester

Déľi Tiboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Szabĺí Balázs
a közmeghallgatást. Megint J egyző Asszonyľa

ez az e7|enzéki városvezętés azzal kampányolt
elfogadja, és ezt a programot még túl is fogja
fog taľtani. Ebbęn a Munkatervben most egyet

m aj d decembeľben lesz az új Képvi selő-testül et

közmeghallgatás, az 5' évben elosz<jr u" l"*""tţ,tł:\,i:T;,.äŤĘŢ^;rł:,ÎT' :Ëí
közmeghallgatás. Módosító javaslata ezzelkapcsolatban azlenie,most cl-ak igy szőban,haőz
így megfelel. Úgy látja mĄ-usban nincs is testtileti ülés, nem tudja, hogy eňek mi az oka?
Májusban nem lesznek gy májusban nem töftă;ik semmi ebben a
városban? Erľe valamifel ez éľdekeln e talân rajta kívül mást is. Akkor
viszont az áprilisi tes javasolni annak a bizonyos évi ketto
közmeghallgatásnak az egyţkét' tehtú így tudná ezt a Munkatervet elfogaáni. Nem tudja
Frakcióvezető úr vagy Frakciószövetség vezeto úr vagy Polgármester úr esetIe gezzelegyetélt-
e, hiszen egy közmeghallgatás remek lehetőségei teľeńt ar'ra, hogy az 

-újpesti 
látosoL

idejöjjenek és dicséľJ'ék és dicshimnuszokit zengjenek a jăĺenlegi városvezetés
teţesítményéľől. Ne vegyék el ezt a lehetőség ęt ezektől * érllu^polgároktól,"én azt gondolja,
már csak ezért is tâmogatható lenne ez a szőbeli módosító javaslat.
Azt javasolj a, az źlpnlisi testületi ülésen legyen egy közmeghallgatás is, eztígy tudná elfogadni .

Ha már a Munkatervľól van szó, esetleg a Munkateľvb e ažti"be lehetne -đšt -ĺ. venni, hogy
a testületi üléseket az intemęt segítségével élőben kozvetítsék. Nem tudja, ennek itt van-e a
helye vagy nincs, de az elmúlt években minden lehetőséget rrr"g.uguáott arua, hogy erre
folyamatosan felhívja a figyelmet. Azt gondolja, a Képviselő-tesfiilăt, Jmikor eltervez| a sajti
munkáját, tęrvezzebelę aztis, hogy eľ:ől azújpesti lakosságot, megazitt élőket tâjékoztatja és
nem másodkézből meg haľmadkézből kapnak a lakosok információ1, hanem kozveilenül innen,
ebből a teremből élőben, akáľ felvételről vagy mindkettő módon lehessen ezeket a testü1eti
üléseket közvetíteni . Egyfajta2. szőbelimódosító javaslatom pedig ezlenne. Érzi, lehet, hogy
ennek nem itt van pont a helye, viszont a közmeghallgaiást az âpnlisi testĹileti ülésre
mindenképpen szeretné j avasolni.

Déľi Tiboľ
Tâjékoztatja képviselő uľat, ha ezt a módosító javaslatot elfogadnák' akkor először sZMsZ-t
kellenęmódosítani ésnincsnapiľenden azSZMSZmódosítás. AzSZMSZszerint, a Képviselő-
testület közmeghallgatást lehetőség szerint június vagy decembeľ hónapb an tart. Amennyiben
Képviselő ur tital jegyzett áprilisi Munkatervbe be szeretnék emelni a közmeghallgatźst, arra
jelen pillanatban az SZMSZ nem adna ťelhatalmazást a Képviselő-testületnek.-Ezt a módosító
javaslatot nem tudja befogadni.

Nasv István1-
Ugy gondolja, a legutóbbi közmeghallgatáson, aminek Szabó Ba\ázs is tanúja volt, maga a
közmeghallgatás teljesen kiüresedett. Gyakorlati\ag azelején előľe megrendelt keraések ,roĺtuk,
amiben nem volt olyan' hogy ne dicsérték volna a Városvezetést és előfoľdult az a ÍLonszensz



helyzet is, ami Déli Tibor és az egyik volt DK-s aktivista között alakult ki a Farkas-erdő
ügyében. Az volt a ,,lega|1a" annak a kozmeghallgatásnak. Azt gondolja, nemhogy kettő
kozmeghallgatźs, egy is sok. Pontosan ezt mutatta a legutóbbi közmeghallgatáson, hogy egy is
sok, ugyanis a közmeghallgatást gyakoľlatilag semmi más, mint egy politikai szavazâs és
mindenki tudja amennyiben a beadványoző nem fogadja el a kérdést, akkoľ a Képviselő-tęstület
többsége el fogja fogadni' fiiggetlenül attól, hogy az illetőnek igazavan, nincs igaza,vaEY
éppen esetleg hülyeségeket beszél. A közmeghallgatás mint olyan, szerinte elvesztette
jelentőségét, azt aforrnâjtń, amire kítaltitâk és ez a Képviselő-testületet minosíti.

Szabó Balázs
Ebbęn a tekintetben egyetéľt Nagy Istvánnal, hogy valóban elvesztette azt a szerepét, amit
valójában be kellene töltenie. Tehát, amikor arľólpanaszkodik Nagy István, hogy a DK vagy
ehhez aYtltosvezetéshez kozel álló aktivisták vagy bizonyos személyek ide jöttek és dicséro
kérdéseket tettek fel, akkoľ gondoljon arra' hogy ők ezt a munkát elvégezték és fogták és arra
ösztönozték a sajëú szimpatizźtnsaikat, hogy ezt a feladatot tegyék meg. Hol volt ilyenkor a
Fidesz, hogy ezt megtegye,'' itt tilt mogöttem Renge Zsolt és a hülyébbnél hülyébb kérdéseket
tętte fol, persze' hogy kiüresedett, ha ilyen szintrĺ meg színvonalú kérdéseket tudnak feltenni,
mint az itt akkoľ mögottem ü1o Íideszes aktivisták.'' Egyet|en epkézláb kérdésére nem
emlékszik a Fideszhezközeli aktivistáknak. Ilyeneket kérdeztek, hogy mikor vezetik már be a
ťlzetos paľkolást és fel volt háboľodva az illeto. Pont, hogy nem kellene fizetoparkolást
bevezetni Újpesten. Egyetlen egy jó intézkedése ennek a Városvezetésnek, hogy az elmúlt 5
évben nem vezetettbe flzętős parkolást, reméli így is marad, bár nem tudja.
A kozmeghallgatásnak igenis lenne szerepe' igenis van felelőssége ennek a Városvezetésnek,
hogy ezt kiüresítette. Nem szeret ilyeneket mondani, de régen notorius közmeghallgattsra jtĺrő
volt és a Fidesz vezette időszakban - most tényleg nem akar tu|zâsba esni _ de mintha a
demokľácia ünnepe lett volna ahhoz képest, mint ami legutóbb volt' Nem szó szerint kell ezt
érteni, de akkoľiban vették afźraďtstryot,7 őrtĺkat itt ültek, mindenkinek egyesével válaszoltak
a kéľdésére, és ott tényleg voltak érdemi csörték, bźlr avégeredméný tekintve azért ottis mindig
a többséget alkotó pártoknak a szavazata érvényesült. Ha igaza volt, ha nem, akkoľ is a
szavaztĺsntĺI végül nem neki lettigaza. Sajnálatos, hogy ezt a közmeghallgatást kiüresítették és
az is, hogy ez ęEy o1yan igéret volt' amit önként vállalt az onkoľm ënyzat, hogy kettőt tart egy
évben. Igenis, tartsa meg, mi kell még hozzá? Nem lehet szMsz-tmódosítaniz ot év volt rá'
hogy ezt az SZMSZ-I módosítsák. Ha Polgáľmesteľ úr annyira ismeri az SZMSZ-t, minden
pontját kívülľől megtanulta, akkoľ pont az lett volna a felaďata,hogy ezt aZ egy sort - évi kettő
közmeghallgatást taft ez a testület -, legalább eztbę kellett volna tartani. Nem érti, hogy ezt
miért nem tették meg? Miéľt sunnyogják ezt el aváros vezetoi?

Déľi Tĺboľ
Felhívja Képviselő úr figyelmét aĺľa, ahogy korábban már említette, június vagy december
hónap szerepel az SZMSZ-ben és vagylagos kérdésről van szó.

Szabó Bal.áns
Mi töľtént volna, ha megtartj a ezt a kettő közmeghallgatást ebben az évben? Saját ígéľete volt,
saját önként vtilat ľossz ígérete volt. Meghallgatta volna azt is, hogy menný park, meg
levendula, meg hány fat ültettek. Igenis ennek van fontos szerepe és igenis meg kell adni a
lehetőséget az źĺIlampolgároknak meg a választóknak. Nem tudja elégszer hangsúlyozni, hogy
ez egy önként vëilalt kötelezettsége lett volna ennek a váľosvezetésnek.

Miĺłofonon kívüli vita alakult ki
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Déľi Tĺboľ
Amennýben Képviselo úľ nem kíván érdemi dolgot hozzttfüzní, megköszĺini ahozzźlszőIźĺsti
és megadj a a szőt Trippon Noľbert alpol gármesteiúmak.

dr. Tľiĺrpon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Rĺjviden szeľetne hozzâszőlni, abban a tárgykorben, hogy szeľetné
megvédeni azokat az űjpesti polgárokat, civileket, akik eljöttek a közmeghallgatásľa, kérdést
tettek fęl és azértbtntják, abuzti1tk, alázzttk,kankirozzćlkki őket, meľt véletl"ni)l udott esetben
elégedettek azzal, amit a Városvezetés egy bizonyos ügyben megvalósított, eredményeket éľt
el és ezekkel kapcsolatban kérdéseket tettek fel' Tudja, azértbaĄtkőket, mert azt szeretnék,
hogy olyan emberek ne jöjjenek el többet a Képviseiő-testület köżmeghai|gatâstĺra, akik akáľ
csak egy dicsérő szót is mondanak a Városvezetésľe. Azt gondolj a, azokataz újpesti embeľeket,
akik eljöttek és elismerik a Váľosvezetés munkáj âtrészben-egéslben, és kérdéseket tesznek fel,
inkább tisztelni kellene ezért,hogy eţöttek, hogy kérdést tettek fel és aztkéri, hogy ne bántsák
ezeket az újpesti polgárokat.

NagY István
Senki nem bántotta az újpesti polgárokat, akik azulés elején kérdéseiket ťoltették és akiket
személyesen ismer alpolgármester úr. Az egyetlen probléma az,hogy ezek akérdések alka|mat
jelentettek arra,hogy immáľon ötvenedszer meghallgassák, hogy aňnk ormënyzathány parkot
épített, haĺy fát ültetett el, ahogy Szabó Balćĺzs mondta, és minden olyan dolgot, aminôk van
jeleĺtősége, de igazźlból egy váľos életében másodlagos vagy harmadlâgo. p'oblé*ának lehet
tekinteni, miközben a fejlesztések leálltak és elmaradtak. Semmit nem l"h"i tupas ztalni ebben
a városban, ami nagyobb volumenű beruházźs lett volna. Ezek csak természetôs velejárói egy
váľos működésének, ami nagyobb probléma, hogy ez a,,bohőzat" folytatódott, amikor 

^ugí-uVáľosvezetés nyilvánossá tette, hogy a jelenlegi munkájával meg van elégedve és újra iel,olit
magukat városvezetonek.
Azt gondolja) eZ apolitizálásnakmtr olyan színvonaltalanstĺgâtmutatja, ami nęm fer bele egy
köztestület, egy politikai testület tevékenységében. Továbbra is azt mondja, hogy ezt neń
normális dolog.

Déri Tiboľ
Megadja aszőt Szabó Balźlzs képviselo úrnak, utźnalezárjaavittt.

Szabó Balázs
oĺül annak, hogy Trippon Noľbert is megszólalt és természetesen senki nem ostorozta azokat,
akik ide akćĺr pozitiv vélemény |...]. Aztmondta, ,,aztis szívesen meghallgatom, hogyha valaki
dicsérné Önt, én arra is kíváncsi vägyok, hogy egyébként mit akar, vagy-mit tud ešětleg adott
esetbęn dicsérni.'' Nem szokta elhallgatni, ha valamiről pozitiv a véleménye, és van leheiősége
elmondani, el szokta mondani.
Trippon Norbeľt alpolgármester úľtól kérdezi, hogy mi a pľoblémája, mondjuk személy szerint
neki azzal, hogy két közmeghallgatás legyen, mit egyébként o is megígért az ,,EZa minimum''
pľogramban? Miéľt nem lehet most már 4. vagy 5. éve ezt az ígéretet megvalósítani? Mi baja
lenne egyébként pont Trippon Norbeľtnek abból, hogy ketto közmeghallgatást kell egy évběn
vá,l|alnia? Nem csak azoknak teremthet ez lehetőséget' akik dicsérni jönnek a Városvezetést'
hanem azoknak is, akik kťrtizalni vagy adott esetben konstruktív javaslatokat is tenni. Nem túl
sok, de egyébként 2-3 ilyen javaslat is elhangzott itt december folyamán. Már
gondolatébresztőnek is jó volt ennek a két úńembernek, akikľe most így hiľtelen emlékszik, az
a 

'javaslata, 
hogy Újpestrol legyen az lJzsoki Kirhâzba közvetlen bišzjârat. Szerinte ez ęEy

olyan dolog, ami egyikőjük a fejében se foľdult meg, az illetőnek pedig megfordult a fejében,



felvetette és azőta, akinek ez fe|adata lenne, illene, hogy gondolkodjon ennek a megvalósitâsźn.
Nem tudja ezzeltortéĺt-ę azőtava|ami. Szeľinte ezegy jő ötlet volt, és máľ ezértaz egy dologért
megéľte ezt a kozmeghallgatást megţartani. Gondoljanak csak bele, ha minden egyes
közmeghallgatáson csak egy vagy két ilyen ötlet felmerül, már megéri ezeket megrendezni.
Ezértk&dezi Tľippon Norbertet, hogy mi a problémája azza|,hogy az onként vállalt ígéretét
betartsa ebben a formában? o Ft-os ígéret volt, tehát ęZ nem pénzbe kerül, ez egyszeruen
egyfajta tiszteletlenség, hogy ezt az ígéretet nem tartja be immáľon 5. éve ez aYârosvezetés.
Mondja eztugy, hogy talán joga Van ezt sztlmoĺkérni, hiszen minden egyes közmeghallgatáson
résztvętt ebben a ciklusban és a korábbi ciklusokban is. Sokatjárt és sok kérdést adottbe, ezt
a jó gyakorlatźú a jovoben is szeretné majd még folytatni. Ez a kérdése Trippon Norberthez, ha
eľre tudna válaszolni, akkoľ igazaből megnyugtatná.

Dérĺ Tibor
Megköszöni a hozzászólásokat és lezźnja a vitźlt. Kiegészítésként elmondja, valőjâbaî az a
közmeghallgatás, amit a képviselőtáľsak, alpolgármester társak minden hónapban, minden nap
végeznek. Elmennek bevásárolni, megszólítják őket, feltesznek kérdést, válaszolnak , ez azigazi
közmeghallgatás, nem aZ) amikor a politikai páľtok idecsődítették a képviselőiket és ilyen vagy
olyan kérdéseket tesznek fel. Maximálisan egyetéľt, ritka pillanat, de egyetéľt Nagy István
frakcióvezetőunal,hogy ez aközmeghallgatts,ilyen formában' ahogy azSZMSZszabźiyozza,
amit egyébként Szabó Balâzs képviselő úr is megszavazott, abban a foľmában szerinte
idejétmúlt és valójában azokat a feladatokat elvégzi minden nap az az polgźrmester és
képviselő, aki foglalkozik a körzetével. Mivel Képviselő úmak azvo|t a módosító javaslata,
hogy ápńlisban legyen közmeghallgatás, ez nem fer bele, hiszen SZMSZ-szel szembe męgY,
innentől kezdve az ő módosítőjáről a Képviselő-testületnek nem kell szavazní. Szavaztsrateszi
fe| az eredeti Munkatervről szóló hatźtrozatijavaslatot'

Képvĺselő_testületének 202 4. évĺ Munkateľvéľől
Budapest Főváros IV' keľület Ujpest onkoľmányzatKépviselő-testülete megtárgyalta a2024.
évi Munkatervét, és azt az előterjesztés mellékletében foglaltak szerint elfogadja.
Felelos: Polgármesteľ
Határidő: folyamatos
(18 igen, 1 nem, I hrtőzkodással elfogadva)

3. Javaslat az Újpesti Liget Óvoda és az Újpesti Deák ovoda igazgatőń pá|yátzat
kiíľására
Előteľjesztő : Bedő Katalin alpolgármester

Déri Tiboľ
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazástateszi fel
a hattr o zati j avasl atokat.

nyilvános pályázat kiíľásáľa
Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzata Kepviselő-testülete úgy dönt, hogy
nyilvános pźt|yázatot ír ki az Újpesti Liget ovoda (székhelý: 1041 Budapest, Řózsaliget kăz
1.; oM azonosító: 034316; adőszźtm:169I1644-I-4l\ígazgatói munkaköréľe vonatkozőan.



Fel elő s : P ol gáľmester' a fel adatk<jľrel ľendelkező alpol gármesteľ útj án
Határidő: 2024. február 10.
(20 igen, elfogadva)

Budapest Főváros IV. kenilet Újpest Önkoľmányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
nyilvános ptĺlyázatotirkí azÚjpesti Deák Óvoda (székhely: IOL2Budapest, Deák Ferenc utćâ
95.; oM azonosító: 0343t8; adószám: 15504036 -2-41) igazgatoimunkakĺiľére vonatkozóan.
Fel elő s : P ol gármester, a fel adatkörrel rendelkező alpol gármester útj án
Hatáľidő: 2024. február 1 0.
(20 igen, elfogadva)

4. Javaslat a Magyaľ Állam tulajdonában lévő, Budapest IV. keľület076522l1hľsz.-
ú ingatlan tulajdonj ogának ingyenes átv ételére
Előterj esztő : Czigler Lâszlő alpol gármester

Déľi Tĺbor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavazâstateszi fel
a hattr ozati j avasl atot.

stülete úgy dönt, hogy

1) a termelőszovetkezeti ťoldhasználati jog alatt á|lő ťoldľészletek tulajdonjogának
rendezéséről és egyes ťoldügyi târgý törvények módosításáról szóló 2020. évi XL.
törvény 3. $ (4) bekezdésében rógzitett jogszabályi kötelezettségét teljesítve
térítésmentesen tulajdonába veszi a Magyar Állam tulajdonát képezo, a Nemzeti
Földĺigyi Központ vagyonkezelésében lévő Budapest IV. keľület 076522/I hrsz. alatt
nyilvántaľtott kiilterĹileti ingatlant;

2) felhatalmazza a Polgármesteľt az ingatlan átvételére vonatkozó megállapodás
aIźńrźsćĺra;

3) felkéri a Polgármesteľt, hogy aZ ingatlan térítésmentes tulajdonba vételének a
foldhivatali nyilvánhrtâsba történő bejegyzése érdekében Budapest Főváros
Kormányhivatala Foldhivatali Főo sztálya felé eţ áľj on ;

Fęlelos: Polgármester,afeladatkörľelrendelkezőalpolgáľmesterútján
Határidő: I. azoĺtna|

2.-4.2024. ápľilis 30.
(20 igen, elfogadva)



5. Javaslat Budapest Főváľos IV. keľĺilet Újpest Onkoľmányzat Po|gáľmesteľi
Hivatala Kultúráért, oktatáséľt, társadalmĺ kapcsolatokéľt és kommunikációért
felelős Alpolgármesteri Kabineten és az[gazgatásĺ Főosztát|y, A|tatálnos lgazgatási
Csoportnál lévő megiiresedő álláshelyek bettiltéséhezval'ő előzetes hozzájárulrásről
Előteriesztő: Déri Tiboľpo1gármester

Déri Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hattr ozati j avaslatot.

hozzâiárul'ásről
Budapest Főváros IV. kerĹilet Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkormányzat Polgźrmesteri Hivutula ĺ<.'ltűrźĺert,
oktatásért, táľsadalmi kapcsolatokért éS kommuniktĺciőért felelős Alpolgármesteri Kabineten
2024.január 31. napján megĹiresedő kultuľális szervező és azlgazgatási Főosztály, Általános
Igazgatási Csopoľtnál 2024. februáľ 29. napjan megüresedő hatósági referens álláshelyek
b etö ltés éhe z hozzâj tĺruIâs ât adj a.

Felelos: Polgármester, a Jegyző utjźn
Hattndő azonna|, a státusz betöltésére:2024. március 31.
(19 igen, 1 Ártőzkodással, elfogadva)

6. Tájékoztatás a 2023. december 13. napja és 2024. januáľ 17. napja kiiztitt
átľuházott hatásktĺľben hozott diintésekľől
Előterj esztő : Déľi Tibor polgármester

Déľi Tĺboľ
Előteľjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
Tisztelt Képviselő-testület! Boldog Új Évet kíván mindenkinek, akivel még nem talá,Ikozott.
Egy tiszttnó kéľdésę lenne a Dunakeszi Pálya utcai źújźlrőval kapcsolatosan. Van egy lejárt idejű
hattĺrozat, amelyet meghosszabbitana a Képviselő_testület 2024 év végéig. A hatźĺrozat aruől
szólt, hogy átvállaţuk a csomópont megépítésének, beruhtĺzâsânak bizonyos költségeit, ami
emlékei szerint közel 30 millió forint. Ennek alapja egy szerzódés' ami Z}I9-ben irodott alâ,
amiben ĺissze volt ez kapcsolva Székesdülőn ęgy telek kisajátítâstlva|,majd a tavalyi ominózus
közmeghallgatáson Alpolgármester úr egy vtiaszttban azt mondta, hogy Dunakeszi nęm
sajátította ki a teľiiletet. A Swietelsky-nek egy durván 5000 négyzetméteres csík telke lenne,
amí az útépítéshez sztikséges, meg a csapadékvíz elvezetéshez. Azt mondta, hogy felveszik a
kapcsolatot a céggel közvetlenül, tehát olyan, mintha Dunakeszi nem játszana ebben a
folyamatban. Nem világos sztĺmétra, hogy miéľt kell ezt ahattrozatot meghosszabbitani, vagy
mi töľténik? Az is ígéret volt, hogy ttljékoztatĺak rőla, hogy az elmúlt egy hónapban ki és kit
keresett meg. Tehát Dunakeszit megkerestük-e vagy a Swietelsky céget, illetve ha van váiasz,
akkor azmivolt?
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Déri Tĺboľ
Válaszként elmondja, levelet küldött Önkormányzatuĺlk Dunakeszi onkormányzattnak,
nyi|atkozzonazzalkapcsolatban, hogy a kisajátítási eţaľást miéľt szüntette meg, valamint, hogy
módosítsák a szęrzodést mielőtt lejár.

Szabó Balázs

â.lejáţľ_ejuhattltozatoknál örömmel vette észre, amiről tavaly ezekszeint lemaľadt, hogy az
Ujpesti Polgárőr Egyestilet megkapta azt amâsÎél millió forintos támogatási összeget, amĺt meg
ő javasolt szttmuka dľón vásárlźstra a tavalyi évben. Az akérdér", hogy ezt megvás ârokáŔ
azőta és hasznźtţák is? Rendben, öľĺimmel vette észre, hogy ilyen kis ăiró sikerek is éľték.
Esetleg kampányfilmek forgatâsâraki lehęt-e bérelni majd tavasszal?

Déri Tĺboľ
TtĄékoztatja a Képviselő-testületet, hogy ez még nem a 7. napiľendi pont, még az tńruhty7ott
hatáskĺirben hozott döntésekľől kapcsolatos előterjes ztésrőI tâigyal a testület. Megkérdezi, az
ellhez Van-e valakinek észrevétele? Amennyiben nincs, lez-źtrja a 6. napirenđ vitájáĹ és
szav azásr a te s zi fel a hatźlr o zati j avas l atot.

ányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
2023. december 13. napja és 2024. január 17. napja között tiruhâzott hataskorben hozott
döntésekľől szóló ttĄékoztatâst tudomásul veszi.
Felelos: Polgármesteľ
Hatáľidő: azonnal
(20 igeĺ, elfogadva)

7 . Beszámolĺi lejáľt hatáľĺdejĺĺ határozatok végľehajtásáról
Előterj esztő : Déri Tibor polgáľmester

Déľi Tiboľ
Miután leztrtaa 6. naprendttľgyaltĺsát, most következik alejárthatáridejű hatârozatolçól szóló
előteľjesztést tárgyalása és megadj a a szőtRádi Attila képviselő úmak.

Rádi Attila:
Elnézést kér, hogy a szźtmozâst eltévesztette. Akkor, ha jól érti, Dunak eszi aztválaszolta, hogy
szeretné a szerzodést felbontani, vagy nem kívánja folytatni, akkor mi a mi lépésünk? Hogy fog
az ijly tovább haladni? Tehát most akkoľ Dunakesziľe várunk, hogyan értelmezzúk' hĘy ők
mit szeretnének, vagy ténylegesen megkeressiik az elhangzott ígéret'nek megfelelőţn a
Swietel sky-t? Megkér dezi, ho gy an hal ad az onkorm źny zat ebb en tovább?

dľ. Tľĺppon Norbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Képviselő Úľ! Ahogyan on elmondta, a 2019-ben kelt
Együttműködési Megállapodás két kérdést foglalt ma.gttban. Az egyik aPćiyaúti csomóponttal
kapcsolatos kérdéseket, és ebben többek között az Újpesti onkormányzat szerepvállalását. A
Pźiya úti csomópont elkészĹilt, tehát ígazthől az a feladat, hogy az elsztmolást végrehajtsák a
Dunakeszi onkormányzattal és az Önkormányzatunkat érintő 6s szegkiťlzetése kerĹiljön.
A szerzoďés 2. részę emlékei szerint arľol szőIt, hogy a Dunakeszi Önkormányzat aztvtilďrta,
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hogy a Székesdülői útburkolat kialakítása engedélyezéséhez szükséges a csapadékvíz elvezetés
tervezett helyéül szolgâ|ő ingatlan részét ennek a magtncégnek kisaj âtítja és megszerzi.
Nagyon egyszerĹ'len fogalmazva, ha van csatorna van út, ha nincs csatorna nincs út. Azon a
teľületen kötelezően eloirt az, hogy csapadékviz elvezetésnek lenni kell, ez pedig fizikailag nem
tud máshol haladni, mint ennek a magźtntulajdonú egy bizonyos részén. Emlékei szerint
Dunakeszi onkoľmányzata Képviselő-testülete anno döntött a kisajâtitâs megkezdéséről,

ţ8Yanakkor az nem valósult meg, tehát nem fejezte be, sot ha jól emlékszik, Dunakeszi
Önkormányzatalevélben fordult Újpest onkoľmányzatâhozés kezdeményezte a megállapodás
felbontását. Gyakorlatilag mondhatjtk azt, hogy Dunakeszi onkormányzata nem tudja, nem
kívánja, nem akarjam bárhogyan is minősítik, de nyugodtan mondhatják, hogy nemvźtrhatő az
a jövőben, hogy Dunakeszi Önkorm tnyzata ezen megállapodás szellemét és tartalmát betartva
kisajátítaná, vaEY bármilyen módon megszerezné ezen ingatlan egy részét ennek a
magáncégnek. Ezt fontos tudni, és ezffi'hangzott e| az a közmeghallgatáson, hogy az Újpesti
Önkormányzat jogi képviseloi felvették a kapcsolatot a magtncég jogi képúselőivól és
egyeztetések folynak ebben a kérdésben. Most úgy tĺll azigy,hogy belátható időn belül egyfajta
döntési javaslat keľülhet a hatáskörľel rendelkező testületek, aktr a Képviselő-testtilet va1y a
Bizottsâg elé. Ezen egyeztetések eredményérőI a Bizottság, illetve a Képviselő-testület lesz
majd hivatott dönteni. Azt gondolja, akkor a kérdésére teljesen világos vźiaszt fog születni. A
jogi képviselok mindent megtesznek annak érdekében, hogy az Újpesti onkormányzat 1lletve
Székesdülőn élők éľđekeit képviseţék. Nyilván amagźncégjogi képviselői is teszik a dolgukat.
Ha a két fél szempontjai találkoznď<, akkor lesz előterjesztés belátható időn belül, aminek az
elfogadásáľól vagy el nem fogadásáról a Képviselő-testtilet jogosult dönteni' hamaľosan.

Déľi Tiboľ
Több kérdés, észrevétel nem lévén lezćĺrja avitźú és szavazásrateszi fel a határozati javas\atot.

Budapest Főváľos IV. keľület Úinest onkoľmánvzata Kénviselő_testületének

stülete úgy dönt,
hogy a 2024. januáľ 25. napjáiglejtrt határidejű hatźrozatok végrehajtástről szőIo
tâjékoztatőt tudomásul veszi,

2. a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Önkormányzat Képviselő-testülete a
I85|2022.(IX.29.), a222lŻ022.(XI.24.), a223lŻ022.(XI.24) és ď224l20224XI.24;
hatźrozatok végrehajtási határidejét2024' decembeľ 31. napig a meghosszabbíţa.

Felelos: Polgármester
Hatáľĺđo azonnal
(19 igen, 1 tartózkodással, elfogadva)

8. Egyebek

Javaslat Budapest Főváľos IV. kerület Újpest OnkoľmányzataKépviselő_testülete
l8l2023.(II.23.)határozatánakmĺídosításáľa
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármester

Déľi Tiboľ
Eloterjeszt<ĺként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâsrateszi fel
a hatâr o zati j avas l ato t.

IV. kerü
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tásáľĺíl
Budapest Főváros IV. kerület Ujpest onkormányzata Képvĺsetołesttitete (a továbbiakban:
Képviselő-testület) úgy dönt, hogy a Képviselő-testület I8l2O23. (II. 23') hatźľozattnak L
pontja helyébe a kĺjvetkező rendelkezés lép:

,,1. A Budapest IV. kerületben található ,7519714helyrajzi szánunévtelen közterületęt
Mátyás Balâzs Tamás tér elnevezéssel javasolja elfogadtĺsra a Fővárosi Közgytĺlés
részérę."

Felelos: Polgáľmester
Határidő: 2024. januâr 31.
(20 igen, elfogadva)

Javaslat óľiáskivetítő és szuľko|ői zőna szervezésére a 2024. évĺ futball Európa-
bajnokság és a Nyáľi olimpiai Játékok idejéľe
Előteť esztő : Szabó B alâzs önkormányz ati képvi selő

Szabó Balázs
Elmondja, nem akarja hosszan kiegészíteni, hiszen a keddi KoB üléseĺ ez mźĺr elhangzott és
szerencsére egyhangu támogatásban is részesült. Aľról lenne szó, hogy 2024 nyarźtn lész egy
foci EB és lesz egy olimpiai is és azlęnne a javaslata, amivel szeľinte 

''yĺtott 
ajtókat dönget,Źs

nem hiszi, báľki másképp gondolná, hogy ezt nem kéne megszervezni, tehát iegyer' 
"gýily.''szurkolói zőna, ahol óriáskivetítőn lehet nézni ezeket a sportversenyeket itt Újpest Ěbt"ie'',

egyutt. Megjegyzi, a mai napon deľült ki, hogy gyakoľlatilag senki nem kapott jegyet a
németországi futball EB-re. Attól fiiggetlenül azé:rtÚjpesten hadd nézzékaz emberek-"gnitt u
futball VB-t és nagyon öľül annak, hogy Varjr1 Lászlő orczâggyulési képviselő úr még ńeg is
elÍSzte abban a tekintetben, hogy a legfrissebb Újpest Naplóban ő maga rrět.tt" fel ezt uź otlět"t,
az igazi érdem az ové. Kedden a bizottstryi iilésen az hangzott el, hogy az olimpiát majd
meglátjuk, meľthogy ott az Aktív Főtéľ még bezavarhat stb.. Tehát, â javaslatot csak és
kizârőlag az&thozta be ma is, nem akarja túlterhelni az ülést csak az olimpia alatt is szeretne
epY ilľen,,szuľkolói falut''. Gondoţanak bele abba, hogy gyakorlatílagígy akkor egésznyáron
Ujpest Főteľét lehet használni ilyen talâlkozźľ;i pontnak. Nagyon hiányolja Ú3pest Főteľéről,
hogy nem lehet rendesen kiülni, meginni egy söľt olyan módon, mint ahogy azt a szurkolói
zőnâban elképzelte, mert ezt eddig nem nagyon lehetett, vagy csak nagyon koflźťtozottan. Ez
aĺÍa aďna alkalmat, hogy ez a szurkolói zonavégig, egésznyáľon működhetne. ott lehetne ĺézni
a Futball Európa Bajnokságról kezdve a hegyi kerékpár versenyeket is.
Javaslata tényleg csak aľľa vonatkozik, hogy a nytti olimpia is legyen benne és ha már Aktív
Főtéľről beszélnek, ott a szabadidősport taltlkozhatĺa a vilâg sportjával. Az, hogy olimpiai
bajnokok ámyékźharl lehet 30 nőnek aerobikozní, az szennte egy kiváló kombináció. Azt
javasolná még, hogy aYtroshâzćnak ęzen az old'alźnlegyen, tehát nem ott, ahol 2O2I-benvolt,
mert az egy elhibâzott koncepció volt, teljes kudarcba fulladt az a projekt Ne Soós Edvin és
uz|etttlrsai szervezzék, az egy nagyon fontos kitétel, mert botrányosan színvonaltalan volt, amit
ők202I-ben csináltak.Hozzá,teszi csak azértvalősult meg, mert erőszakoskodott Déri Tibonal
hogy két héttel azEB előtt még mindig nem lehetett tudni, hogy lesz-e kivetítő vagy nem lesz
és akkoľ nyomásgyakorlásra, még az egriektől is megkérte, hogy ők, hogy szeruezík. SzźmIákat
hozott, hogy mennyibe kerĹil, és nem annyiba kerül, mint amit Soós Edvin mondott. A végén,
nem akaľásnak nyĺigés lett a vége, nem sikerült jől az a szurkolói zőna. Ez viszont sikerĹiţön
jól, már csak azértis, meľt a 2010-es években ez egy nagyon jó projekt volt'Ez antkaalkalmak
egyike, talân a közmeghallgatás mellett, amikor el lehet mondani, hogy annak idején a Fidesz
jobban csinálta, mint ahogy ęz atźĺrsastlg csinálta. Nem akar túlcsordulni ez anagy dicséretę a
FIDESZ irânyâba, de ez tény|eg ęgy olyan volt, hogy annak idején a 201O-es években ezt ők
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tényleg jobban csinálták. Aľra szeretné kérni a jelenlegi Városvezetést, hogy még annál is
jobban csinálják meg idén nyáron ezt afoci EB-s és anytri olimpiás történetet. Szerintę nyitott
ajtokat dönget ezzel és a koltségvetésért felelős alpolgármesteľ pedig biztositja az ę}thez
szükséges forľásokat, mérsékelten, módjával, de keľĹil, amibe keľül.

Bedő Katalin
Tisztelt Képviselő-testület! Képviselő úr elmondta a lényeget és valóban a bizottsźryi ülésen az
aZ e1y probléma merült fel, hogy az Aktiv Főtér pľogrammal egybeesik mindkét rendezvény.
Még szervezés alatt van és a költségvetésbe ezt betervezték' Az olimpia Nyári Játékokat és a
szurkolói zőnât is meg fogják valósítani, annyi rugalmasságot szeretne kémi, hogy a Szent
István téren, nem202I-es helyszínen, de ott lehet, hogy majđ eltérés ţesz. Az EB terasz biztos,
hogy a Károlyi parkban kerül megrendezésre, az olimpićĺnźtl még legyen egy kis mozgásterük.
Kéri, ezzel fogadják e| ahatźrozati javaslatot.

Dérĺ Tiboľ
Megkérdezi, Képvisel ó ur ezt a szóbeli módosítást befogadja-e? Igen, megköszöni, akkor ennek
megfelel indítható a szavazâs.

Budapest Főváľos Iv. kerület Úipest Onkoľmánvzata Kénviselő_testületének
óriáskivetítő és évĺ futball

Budapest Főváľos IV. Kerület p est onko rmźny zattĺnak Képvi s el ő -te stĹil ete me gţźtr gy alta
Szabó Balázs képviselo javaslatát és felkéľi a kultúľáéľt felelős alpolgármesteľt, hogy a 2024-
es németorszagi fvtball Európa-bajnokság (2024. június 14 - július 14.) ÉS a piĺnzsi Nyári
olimpiai Játékok (2024.július 26 _ augasztus 1 1.) idejére szeÍvezzeîóriáskivetítőt és szurkolói
zőnźi azujpesti Szent István téľre.
A Képviselő-testület felkéľi a költségvetésért felelos alpolgármestert, hogy a pľogľam
megvalósításâhoz szükséges forrást a februáľban elfogadásra kerülő 2024. évi költségvetésbęn
biztosítani szíveskedj en.
Felelős: költségvetéséľt felelős alpolgáľmester (a szükséges források biztosítására)
Határido: 2024.02.29.
Felelős : kultúráért felelős alpolgármesteľ (a rendezvény megszeľVezésére)
Határidő: 2024.06.I4.(a futball EB vonatkozźsźban),2024.07.26.(az olimpia vonatkozásaban)
(19 igen, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

Déľi Tiboľ
Nagy István frakciővezető ú előterjesztése következik, előtte Perneczky LâszIő alpolgáľmester
úr ügyrendben kéľ szót. Ügyrendben megadja a szőt.

ţeľneczky László
Ügyrendben kér szót. Elmondja, Újpestęn nincs ugyan Pécsi sétány, hanem Pécsi Sándor
szinmuvészről elnevezett Pécsi Sándor sétány van és ezze7kapcsolatban érkęzett egy önálló
képviselői indítvány. Azt gondoţa, eľről annak ellenére, hogy az a nyugdíjashźn a Főváľos
tulajdonában és kezelésében ál1, nagyjából ugyan úgy, mint a Baľoss utcai Idősotthon és
Ujpestnek annyi köze van hozztĺ, mint mondjuk a XV. keľületnek vagy Zuglőnak az ottani
Aľanyág otthonhoz vagy az SoS Krízishez,tehźinem Ú3pest feladata vagy haiásköre, hogy az
ott töľténtekľől döntésekethozzon. Ahhoz, hogy érdemben foglalkozzanak ezzę| akérdéssel, a
j avaslatcsomag me gV ítatâsfu a szeretne kémi egy rövid frakció szünetet.
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Déri Tĺboľ
Rendben, 10 perc frakciószünetet rendel el.

FRAKCIoSZÜNET
(1ó,53- 15,08)

Déri Tiboľ
Tisztęlt Képviselő-testiilet! A szünęt után folytatják a munkát Nagy István képviselő úr önálló
képviselői indítványának megtárgyaltstlval. Elősżör az eloteľjes ztoneuadja meg a szot.

NagY István
egymástól a fenntartó és a nyugdíj ashźnban
bérlők újpesti lakosok. Állandó bejelentett

engedéllyel vannak bent a bentlakók. Újpest'Ö,îľ#ľ' ;:ľffi^';r.Ť"1 
'ä:ľrJ1ţ:'Í]#:hogy a lakók nyugodt körülmények között éţenek, foleg azutćn, hogy több millió foĺ-ntot vagý

adott esetben a lakásukat adták azért,hogy a bérleti jogót vásárol3aňát, ez az egyikproblémi.
A másik pľobléma, hogy az, ami most töľtént, az azértvan, meľt â Fővárosi oňormányzatban
valaki nem gondolt végig egy döntést és ennek a döntésnek következményei lesznek, ugyanis
ezek a lakók ma már ott bérlők és a béľlőket csak hosszadalmas eljárássallehet kilakoltatni az
általuk bérelt lakásokból, még akkor is, ha nem taftjźkbe az egyitiélés szabâlyait,vagy esetleg
nem felelnek meg azol<nak a követelményeknek, amelyeket 

"]őĺ'tuk 
nekik, mint béľlőknek. A

bérleti díjat meg kell fizetniük és az ő esetükben Van egy különös méltányoss źĺg,hogy nekjk azt
a dijat, amit a béľleti jogért meg kell ťlzetni, a jövedelmik tOoÁ-ával törleš;thětlk, ami azt
jelenti, hogy adott esetben egy évtizedig, de lehet, hogy több mint egy évtizedig fogják
törleszteni eztadţat.
A legnagyobb pľobléma, hogy azok az idős emberek, akik ott eddig nyugodt életet éltek,
szembesültek két problémáva|. Az egyik, hogy azokat akiket oda bekolt<;żtettet - még akkor
is, ha esetleg problémamentesen éltek -, nem követték, nem volt meg a szociális támogatás, ami
az ł3 életÚ.ket abba az irtnyba tęrhelte volna, hogy betartsâk až együttmúködési vagy az
együttélési szabtĺlyokat' Egyrészt olyan életvitek folytatnak, hogy-zavarják a nyugal-at,
időnként botrányoktól hangos a nyugdíjashaz.
A oloska, ami felreértés ne essék, előfordulol Ágyi poloskát egyébként egykonyvbenis ása nagyon nehéz. Ráaáâsul ez aĂyugdíjashźĺz
szabadmozgâst enged meg minden bérlőnek. Minden ott lakó embemek szabad 

^oĄâšurur,járhatnak ki a váľosba és fogadhatnak vendégeket és látogatókat, családtagokat vagy barátokat.
Ebben az esetben nýlvánvaló az is, hogy hajléktalan létből jövő szeméýek olyan társadalmi
kapcsolatokkal rendelkeznek, akik esetleg szintén az :utcćn éltek ,ragy jeienleg is ott élnek és
ott megint fennáll a feľtőzés veszélye. A Főváľosban valaki 

''em 
gondolta végig azt, hogy az

összes nyugdíjas hćzban, ha jól emlékszem,9 nyugdijashâzvan, az ĺisszes ľeronityenet'Iooĺo-
át, amennyiben megĹiresednek, hajléktalanok elhelyezésére lehet felhasználni. Ez aztjelenti,
hogy például Csepelen :u1yanez a probléma előállt és ez nem egy egyszenĺ problém u, uréftn"^
egyszeru, mert most mar irtjtkaz ágyipoloskákat rendszeľesen a szomszéd lakásokb anis, aztćn
mfu a szomszéd szomszédjátba is irtani kell.
A másik probléma pedig az,hogy elmennek az ottdolgozók. Máľ kettő gondozónő felmondott,
meľt nem tudta elviselni azt, hogy egyré szt haza viszi az ágyi polosk tĺt, azt, hogy bemennek
dolgozni, levetkőznek és be kell rakniuk egy zsakba a ruházatikat, majd amikor hazamennek
onnan öltöznek vissza. olyan csípésekkel van tele az egyţk gondozóno karja, aki külonösen
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allergiás erľe, hogy azonnal felmondott és még többen a felmondásukon gondolkodnak' Nem
Iesz egyszerű ennek azigynek a megoldása.
Szeľetné jelezni, hogy valaki megint össze-visszahazudozott az egyLkbaloldal á,ltal szerkesztett
Facebook oldalon, ugyanis egyetlen közgýlési tag sem szavazott erről a kéľdésről' Ezt
Karácsony Geľgely maga döntötte el a covid alatti felhatalmazással élve, hogy a
nyugdíjashâzakbaĺ lévő lakások 10o/o-ât szabadon haszntihatjâk fel hajléktalanok
elhelyezéséľe. Valóban, egyedül arról dönt a Gazdastryi Bizottság, hogy ennek a bérleti díjnak
a ťlzetésére adja ezt a haladékot, illetve hogy a jövedelmek |)Yo-tlt ke1l befizetni. Megint
ţEyanaz történt, van egy probléma, ami valakinek a hülyeségéből keletkezett, nem gondolt
végig valamit és utána az tortén1k, hogy a problémára elkezdődik a másra mutogatás, mert itt
soha senkinek nincs felelossége, senki nem vállal felelősséget.
Itt most nem azÚjpesti onkormányzat felelősségéről van szó' Amikor felmeľül egy probléma,
elindul a mutogatás és a hazudozâs.Ez az, amit mindig flolvet testületi üléseken, hogy ez nem
mehet tovább, egy váľost nem lehet igy vezetni. Ennyit szeľetett volna hozztËuzést és ľeméli'
hogy megértik, miről van szó.

Szabó B.alláns
Elmondja, ha már a 10-es választókörzetben történt ez a sajntĺlatos eset, azért pëtr mondatot
szeretne mondani. Szerinte ez elfogadhatatlan és az tryyi poloska nem játék azt pontosan tudja,
mivel 2}I6-ban, amikoľ a ,,tunéziai elvtársakkal" talźLlkozott Óbudán, utâna bevitték a
Gyoľskocsi utcába a Îogďtra, ahol 3 napot töltött el és úgy jott ki, mint ahogy ezęk a lakók
kénýelenek élni a mindennapjaikat. Nem játék és nagyon-nagyon kellemetlen tuđ lenni. Nem
szabad ezt megengedni, és teľmészetesen ki kell irtani az összes ágyi poloskát.
A kiosztott módosító indítványban azt látja, hogy a Fővárosi Önkoľmányzat Tulajđonosi
Bizottsźryâban a FlDESZbizottstryi tagjai is megszavaztttk,hogy ezek a személyek kapják meg
ezeket a lakásokat. Megkérdezi, hogy ez most igaz vagy nem igaz? Ha ez igaz, al<kor ez
döbbenetes és akkor itt tulajdonképpen zźlrőjelbe teszi az egész eloterjesztését Nagy Istvánnak,
mert ha ez valőban előfordulhat az szégyenletes és az a baj, simán el tudja képzelni, hogy így
volt, meľt Újpesten se lett volna másképp. Itt is a Lakásügyi B izottsâgban-ahol a bérlőkijălölesi
jogzajlik, ottis azért többnyire, sot99oÁ-ban egyhangúan szavaz az ellenzék meg a FIDESZ.
Simán el tudja képzelni, hogy a Fidesz hozzźţźlruIćsźxal költöztették be ezeket a
hajléktalanokat, ami teľmészetesen elfogadhatatlan, hiszen ha valaki ott vásáľolt egy lakást,
hogy idős korttra nyugodtan éljen, akkor nem ilyenekkel szeretné megosztani a mindennapjait.
Megint azzal â|lĺak szemben, mint amivel máľ nagyon sokszor ítt az elmúlt években
talëůkozhattak, hogy egy aprő kisebbség tönkľe tudja tenni egy egész közösség, egy egész nagy
csoport hétkoznapjait, a mindennapjait. Nyilván más kontextusban talâlkoznak ezzel éůtalâbaĺ,
de el tudja képzelni,hogy ez is igen zavarő lehet időskorukra, hogy például a Tungsľamban volt
fómémök és kap egy ilyen lakótársat asajâtlakása, apartmĄamellé, aki meg az elmúlt 20-30
évet az utcán töltötte, hasonló közegben és hasonló társaságban. Még azt is simán el tuđja
képzelni, hogy egymás között is terjednek ezek az ágyi poloskák, mert olyan közösségekbe
jźrnak ezek a lakók, ahol ezeket egymás között terjeszthetik'
Szerinte eZ nem egy jó ügy, meg nem egy jő irâny, ha a Fővtrosi Önkorm tĺnyzat ilyenekbe
gondolkodik, hogy nyugdíjashâzakat megnyit hajléktalanok előtt. Konkľétan hajléktalan
szállásokon kellene elszállásolni ezeket a fedélnélkülieket. Szerinte aľról kellene, hogy szó
essen' hogy a hajléktalanellátás Budapesten nem tűnik olyannak, mintha nagyon bővült volna
ebben a ciklusban. Még emlékszik ana,hogy Puzséľ Róbeľt fopolgármester-jelöltnek volt egy
olyan szerinte remek és kiváló javaslata, hogy minden egyes fedélnólkülinek, aki a Főváľosban
az utcźľn él, legyen lehetősége egy olyan pźlr négyzetméteľes szállást igénybe vennie, ami
zźrhato, ahol egy zârt szękrényben el tudja helyezni a holmijait, ahol biztonságban van és tudja
a telefonját tolteni meg valamiféle étkezéshez jut. oszintén szőIvaezzelnemnagyon ta|âlkozott
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a'hírekben, hogy ebbe az irźnyba terjeszkedett volna a Fővárosi onkormányzat az elmúlt
időszakban, épp ellenkezoleg. Aztltúni,hogy Budapest köztereit egyre inkább, és egyre több
hajléktalan lepi el. Ehhez elég csak a belváľosban śétál''i, a felújított aluţáľókban,ä Kfluin
téren, a Ferenciek teľén, a pályaudvarok környékén rends""... a hajléktalanoknak zavarő
jelenléte. Nem szép lâtvânýnyújtanak a közösségből kiilleszkedett viselkedésükkel. Tegnap a
Nyugati pályaudvaľ aluljáróban jârt, ami szerinte egész Budapest szégyenfoltja és ott olýan
műsoľt lźttott mźr megint, és úgy gondolja, nem egy egyedi jelenet voii, ami ělfogadhatailan
egy városvezetéstől. Már haľmadjára történne meg az,hogy összehasonlitja ezta váľosvezetést
a korábbival, de mintha a 2010-es években nem lett volna annyira kirivó ez az utcán való
életvitelszenĺ élés. Ta\tn kevésbé lett volna szembeötlő mondjuk igy a Tarlős éľában, mint
amilyen most és akkor még a herbtiozźłsról nem is beszélt, de nem is akar. Szerinte ez probléma
és probléma,ha ezeket az embereket mondjuk a Nyugati aluljáľóból az újpesti nyugdíjasházba
költöztetik be. Semmi jó ebből nem tud kisülni, ha jobban belegondolunk.
A másik pedig, amit Nagy István szerinte jogosan említ, hogy ez a fel sa. Megint
tettenéľhető aFővárosi Önkormányzatravalómutogatás. Amódosító olvashătó,

ţoqľ a Pécsi sétányon található nyugdíjasház az Fővárosi Önkorm az Újpesti
onkormányzat fenrÍarÍásában működik. Akkor itt fel van téve akéz, nem tehetnek semmirol,
de szerinte nagyon jól elmondta az elotte felszólaló eloterjesztő is, hogy újpesti lakosoknak a
védelmében igenis fel kell tudni lépni és nem a Fővárosi Önkormányzatrańutogatni. Trippon
Norbeľttől tudják' hogy legendásan lassan őrölnek ott a malmok és nagyon sokszď az
újpestiekľe nézve nem kedvező döntéseket hoznak. Igenis van önmagán ffilńutató tanulsága
ennek azigynek, szerinte nem jól teszi azÚjpesti onkoľmányzat,haelkezd mutogatni. Szerinie
pont, hogy az élére kéne állnia ennek azúgynekés demonstratívanmindent megtónni, hogy ezt
az igyet rendezzék. Megkérdezi, most hany hajléktalan lakik még mindig ott ebben a
nyugdíjashâzban? Hány ott lakónak kell még attól rettegnie, hogy hány hajléktalan költözik
még oda be az ő lakása mellé? Ez is egy fontos kérdés. Mi az egészséges mérték -szerinte a
nulla lenne -,ho|huzzák meg ahaűtrt, amikor aztmondjźlk, hogy ez eąy nyugdíjasház, ennek
ez a funkciója és ezt a funkciőjat meg kell tartani, nem pedig az, hogy előbb vagy utóbb
lépcsőzetesen, fokozatosan, szépen lassan túadjâk ezt ahtĺzat a hajléktalanoknak azéi, mert a
bent élők esetleg ne adj Isten, de hát öregek és kihalnak onnét, akkor majd az elhaltúozőkhelyét
is hajléktalanoknak aĄć./ľ- át? Szerinte ez nem jó és erľe oda kell tudni figyelni. Ha máľ más
hozadékanem lesz ennek az ágý poloskás ügynek, mint az,hogy ezen egy értelmes vita ki tud
alakulni vagy kerekedni tud belőle egy értelmes párbeszéd, akkor már ,,megérte'', hogy szót
fecséľeltek eľľe a témira. Az ágyi poloskákat meg nyilván el kell távolítani onnan' ésia ezt a
Fővárosi onkormányzat ĺem tudjá megtenni, akkor menjen oda az Újpesti onkormányzat és
tegyen meg, ha az ő fęladata, ha nem.

Naev István
Ez alatt a negyedórás szünet alatt ennýt sikerült összehozni, ki volt a szeruoje? A módosító
indítvány 2.bekezdése konkĺétan hazugsźry.,,A konkľét esetben a bérlokijelölésról a Főváľosi
onkormányzat Közgyűlésének Tulajdonosi Bizottsága egyhangúan döntĺjtt a jelenlévő
FIDESZ-os képviseloket is beleértve.'' Nem döntottek ilyenľől, aľľól döntöttek egy anonimizźĺlt
előterjesztésben, hogy ezeknek a béľloknek a bérlőkijelölési jog megváltâsáért 10 éves
részletťlzetési kedvezméný adnak' a jövedelmik |O%o-ának erejéig kell megfizetniik ezt a
töľlesztő részletet.

Déľi Tiboľ
Elmondja, hozztĺjtru\tak a\lhoz, hogy ott elhelyezhessék a hajléktalanokat ezekkel a
feltételękkel.
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Naev István
,,Nem az van benne. Ne magyarâzz, néz utána! Az a baj, hogy idej<itt<jk, felkészületlenek
vagýok, egy konkrét ügyben nem tudtok egyébként egy értelmes mondatot elmondani össze-
vissza beszéltek.'' A Főváľosi onkormányzatnak van egy lakásrendelete.Ezt a lakásľendeletet
a covid alatt módosította Kaľácsony Gergely, aminek éľtelmében a nyugdíjashźni
elhelyezéseknél a rendelkezésľe álló feľőhely Il%-ćĺig hajléktalanokat lehet beköltöztetni
ezekbe a nyugdíjashâzakba. Ez egy rendelet, az Önkormźnyzat rendeletének, ha megfelel,
márpedig megfelelt az előterjesztés, ami a Tulajdonosi Bizottsâge|é került, az egy dologľól
dönt, hogy engedélyezi, vagy nem engedélyezi a részlętťlzetési kedvezméný. Ennyi' semmi
más nincs ott. Bérlőkijelölési jogľól meg semmiről szó nincs. Ez olyan, mint amikot az
Önkormányzatunkĺti döntünk a helyi lakásrendelet éľtelmében arról, hogy valaki jövedelmi
helyzete alapjäĺ lakást kap, vagy nem kap lakást. ,,Ez egy htilyeség, ami ide Ie van irva,
konłľétan vagy hülyeség, vagy hazvgstlg, vagy engem néztękhülyének, hogy nem nézek utána
dolgoknak, miközben ti nem néztek utána titaltlban ezeknek a dolgoknak. Innentől kezdve
behoztátok a politikai vonalat''.
Tovább olvasva a módosító javaslatot, miszerint, ,,Kéľjen tâjékoztatźtst az ügyben azon
pźrtttrsaitől, akik a bizottsâg tagtrai, és megszavaztâk az érintett kérelmezők szźmźtra az
elhelyezés biztositâstú''. Nem szavaztak ilyenről, eľről nem szavaztak ez is egy hazugstĺg.
,,Miéľt kell nekem állandóan bizonygatni, hogy itthazudoztak össze-vissza?'o Annak idején ő
kötötte meg a megállapodást a Habitat for Humanity-vel, évente 2-3 lakâst biztosítottak,
emlékei szerint összességében IZ-t. A Habitat szeretett volna bérlokijelölési jogot kémi
magźnak, erre aztmondta' hogy nem, a hajléktalan embeľek, akik oda beköltöznek, ők lesznek
a bérlők, akiknek ugyanolyan jogai és kötelezettségei lesznek, mint annak a bérlőnek, aki a
szomszéd lakásban lakik. E'z volt az első feltétel és amennyiben a kötelezettségek tekintetében
nem taľtják be a szabźiyokat, akkor nekik onnan ki kell költözniük. Három dolog l'rlrtént, az
egyik meg tudták tartani a lakást, mert fel tudták venni azt a életvítelt, ami elvárható bárkitől.
Volt olyan, aki nem bírta és visszaköltözott az erdőbe és volt olyan, akit nekik kellett onnan
kihelyezni a Habitat egyĹittműködésével annak éľdekében, hogy a hźnban a béke helyre álljon,
mert volt olyan, amikor időnként a hajléktalan beivott, és akkor ő ott ľendet akart raknía az
udvaľban, amit a szomszédok nehezen viseltek. A Habitat for Humanity szociális munkásai
folyamatosan ott vannak és ellenőľzik a hajléktalanokat. Ha nem megy a dolog, akkoľ
intézkednek. De itt miről beszélnek? Mondhatná azt, amit Kaľácsony Gergely mondott ebben
azigyben, ami Csepelen is felmerült. Erľe a kéľdésľe aztvźĺlaszolta, hogy akik oda beköltöztek
nem hajléktalanok. Ez egy cinikus vtĺ|asz. de egyébként igaz. Azok az emberek, akik ott laknak,
abban a nyugdíjashtnban azok bérlők, bérleti szeľződéssel rendelkeznek és már nem
hajléktalanok, mert van fedél a fejük ťolött. Ugyanaz a probléma fennáll, hogy a kilakoltatás is
csak úgy történhet meg, ha erľe végľehajtás van. Ha nem költöznek ki maguktól, nem mondják
fel a bérleti jogviszonyukat, akkor Bíróság elé keľül az ij;gy és biztos benne, hogy akik ezt az
ötletet kiagyalták, azokvalami jogvédő szervezęt lehetnek. A Váľos Mindenkié Csoport vagy
valaki, beállítanak mögéjük egy jogvédő ügyvédet és évekig fognak pereskedni és azok a
nyugdíjasok évekig fogják tílrni ezt ahelyzetet, âgyi poloskástól, randalírozźstől, mindenestül.
Azt gondoţa, itt most konkľétan két olyan pontja ennek a 4 pontnak, ami elfogadhatatlan, nincs
valóságtaľtalma és ezért ebben a dologban újľa kell gondolni, újra kell gombolni a kabátot.
Hozzźť'eszi, az amźsikprobléma, hogy az ágyi poloska jelenlétét csak akkor lehet hatékonyan
megszüntetni, ha a legelső észleléskor azonnal iľtást rendelnek el és nem szaporodhat el
annyira, amennyiľe itt elszaporodott. Akkor is nehéz kiiľtani, de ha ezt időben észlelik' akkor
talán kiiľtható. Itt mégez sem történt meg, mert hiâbahívták a Fővárosi onkormányzat illetékes
osztźůyźtt, semmi nem történt. Nem tudja, hogy ez költségtakarékosságból vagy
felelőtlenségből, vagy azért,mert káosz és kupleráj van abban a Hivatalban is. Nem tudja miéľt
töľtént, de egy do1og biztos, hogy ezek az újpesti lakosok most valamiben hiáný szenvednek.
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A legfontosabb, hogy ezek az embeľek ma nyugalmukban zavaÍvavannak, nem tudnak részt
venni a közösségi életben, mert nem memek kimenni a lakásukból, nem mernek lemenni abba
a nagy nappaliba, ahol eddig közösségi progľamokat tudtak megvalósítani. Tudomása szerint
még egy lakás van, amibe a Főváros be akaľ költöztetni hajléktalan családot, eztkéneelkerülni.
Az ebbol fakadó problémákat előbb el kellett volna kerülni, de 29lakónak most az életét
megkeserítették. Ezt kell komolyan venni.

Peľneczkv László
Elmondja, a Főváros, mint tulajdonos fenntaľt tsźlbanvan ez az intézmény, ahogy a Baross utcai
Idősotthon is' Újpestet anoI, ńogy kit, milyen jogcímen költöztet be a-sajâtřyugdíjash âz6ba,
idősotthonába erľől hivatalból nem tájékoztatta, nem is szokta, hiszen az aielr.. Január 3-ën
pattantki ez az ügy, akkor a Fővárosn âl tajékozodott, megk érd,ezte,hogy ki döntött arľól, hogy
ho| éş mikor lesz polosk airtâs? Janutr 3-źn azt mondtfü, ha jól emlék 
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évi elso irtás, de korábban is volt már poloskairtás' A konkľét családról, u*"n'yiu bizalmas
adatkezelés keľetében elmondható ,tźţékoződtak, akkor a holgyeknek elmondt a, amia módosító
hatfuozatijavaslat 4-es pontban is szerepel, aztkénk,hogy á-ľővárosi Önkormânyzatminden
esetben Vegye Íigyelembe a bérlőkţelolés során a közösségi együttélé s szabtiýait, minden
esetben elvárás, hogy ezeket a szabëiyokat be is tartassák és a bérlők be is tartsák. Amennyiben
nem taľtják be, akkoľ prőbâIjâkérvényesíteni a jogaink at.Ezt az elvârźstmegfogalm azta szőban
is és ott azt a tâjékoztatźst kapta' hogy erről a konkrét elhelyezésről, mi-nt 
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elhelyezésről, valakiknek döntenie kell. A Főváľos Tulajdonosi Bizottsága dont ezel<rol a
kérdésekről és egyhangulag hozta meg a dĺjntéseket. Azzal pedig csak egýetéľteni tud, amit
Nagy István frakcióvezeto tr az elso hozzźsző|źsa elején mondoú, hogy igen, ęZ egy nagyon
nehézhelyzet, tekintettel arra, hogy a pľobléma már létrejött abban a pĺlĺanatua'', u-ĺ''t ffisti
lakosokká váltak ezek a beköltözők. Lakcímet létesítettek és onnantól, hogy ők nęm taąat a
tiíľsadalmi együttélés normáit, azt mtr borzasztő nehéz bizonýtani. Tuđomásuk szeľint a
fovárosi szociális munkások figyelnek rájuk és prőbtijźk az élętvezetésben segíteni oket.
Valóban a Habitat-os együttműködés, ami folyamatosan megy és utoţára decembeľben adtak
át lakást, annak elemi tésze, hogy már a lakásfelújítás során és azeiőtt is komoly szociális
munka, integľációs munka folyik a beköltözendő családokkal. Jelen esetb en ez vélhetően
elmaradt, vagy legalábbis nem tudnak róla részleteket, hiszen nem azÚjpesti Önkormán yzathoz
tartozik az adottugy.
onkormányzatunknak ebben az ügyben olyan módon kell tájékozódni, hogy hatásköre továbbra
sincs és ezt Fľakcióvezeto úr is elmondta, hogy îem az Újpesti Önkoľmá''yzat az, aki eţárást
tud kezdeményezni ebben a konkrét ügyben. A nyugdíjasházi lakók ,ugý u, o képvisáojtik
tudja megtenri azokat a jelzéseket, lépéseket' nem felénk, hanem a Főváios felé, hägy 
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állapotot kezdjék elmegszüntetni, ne hozzanakhasonló döntéseket. Tudomása szerint a konkrét
esetben is, tehát abérlő kijelölésnél is, a Tulajdonosi Bizottságnak kellett döntenie. Ha ez nem
így van, de úgy látja a kollegák közben utënanéztek, hogy pontosan és szövegs zeríjęnmi volt
az a dĺjntés, ami ott meghoztak'

NaeY István
Annak érdekében, hogy a kollegák ne dolgozzanak feleslegesen ftjlolvassa abizottsźĺgdöntését,
csak azért, mert nem most kellett volna elkezdeni ennek a dolognak a felkutatását, ĺanem ezt
megelozően ,,Budapest Főváros Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabá,lyzatâről szolő
ll2020.GL5.) önkoľmányzati rendelet 1. mellékletében foglalt táblźnat 2.10 sora alapjën_ név
és cím anonimizt,Jt - lakásra vonatkoző laktsbérletí szerződéssel Vegyes részletÍizetési
megállapodásának megkötését, költsége lakbér alapjân alapul a bérleti đĺ3 alLul''' aztĺsâval
13.5']o Ft/hó. Azeliiterjesztés 1. szâmumelléklete szerinti tartalommal egyidejrĺleg jővźłlagyja
a térítési <isszeg részletekben történő megÍizetését. Felkéri a Főpolgáľmestért, hogý-a
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lakásbérleti szerződéssel kapcsolatos részletfizetési megállapodás Budapest Főváros
Önkormányzata képviseletében írja alźĺ." Ez nęm bérlokijelolés, hanem arról szól, hogy
engedményez1k a bérleti szerzőďés ezzel a feltétellel tĺjľténő megkötését.

Déľi Tiboľ
Felhívja frakcióvezető úr figyelmét arra, hogy egy áprilisi döntést olvasott fel. Tájékoztattsul
elmondja, hogy erről 2023 februźrjźlbaĺ szülętett döntés a Főváros Tulajdonosi Bizottságában,
a 48. napirendi pontban, ami úgy szo|, ,,Javaslat nyugdíj ashź.zi lakások szociális alapon történő
bérbeadására, előkészítő a Szocitllpolitikai Főosztály''. A szöveges ľészben az szercpel, hogy
,,szociális helyzetre tekintettel történő béľbeadás célja, hogy a rossz lakhatási körülmények
között élő nyugdíjas személyek, akiknek nem á1l módjában teljes térítési díjat egy összegben
megfizetni mégis bérlővé válhassanak szociális alapon nyugdíjashźnilakźsra." Uttlna szeľepel
a lakbér stb. stb., ebbe van felsorolva a IV. keľület Pécsi sétány 1-3. és mivel aĺonimizźĺIva
vannak, mivel ezek sérülékeny' szenzitiv adatok, ezért ezekmellékletei, amiben a bérlők nevei
és az esettanulmányuk és minden egyéb információ szeľepel, azt most nem fogja tudni
felolvasni, hiszen nem tagja a Bizottságnak. Miután ők erre a lakhatásra engeđélý kapnak,
azutän tudnak kémi olyan engedményt, amit Frakcióvezető úr is említ, hogy ápńlisban arról
szavazott a Bizottság' hogy ezt a 3.000.000 foľintot ne kelţen nekik egyösszegben kifizetni.
Ebbe a döntésben szerepel a Pécsi Sándor sétány 1-3-ban javasolt szociális alapon torténi5 2
darab bérbeadás. Ezt aBizottsâg a jegyzőkönyv 48-as szttmú napirendi pontja szerint 8 igennel
egyhangúlag elfogadta' amit meg lehet tekinteni a https://einfoszab.budapest.hu/ oldalon.
Felolvassa ahatâtozati javaslatot: ,,A Tulajdonosi Bizottság úgy dt)nt, hog1l Budapest Főváros
onkormányzata Szervezeti és Miiködési Szabalyzataról szóIó ]/2020. (il 5 ) onkormányzati
rendet ]. mellékletébenÍOglalt táblázat 2']0 soľa alapjan hatáĺyon kívül helyezi a Fővárosi
Kozgy{ilés Tulajdonosi Bizottsága határozatával elfugadott, az előterjesztés 2. mellékletét
képező mintamegáĺlapodást. Budapest Főváros onkormányzata Szervezeti és MíÍködési
Szabályzatdról szóló 1/2020. (II 5 ) onkoľmányzati rendelet ]. mellékletében foglalt táblázat
2.]0 sora alapjón jóváhagyja az előterjesztés I. melléklete szerinti táblázatban felsoroĺt
személyekkel és rogzített íeltételekkel a Budapest Főváľos onkormányzata tuĺajdonában álIó
nyugdíjasházi lakások használatának biztosítása érdekében torténő a Fővárosi Közgyiilés
Tulajdonosi Bizottsóga határozatával elfogadott aZ előteľjesztés 3. mellékletét képző
mintamegállapodós szeľinti lakásbérleti szerződéssel vegyes részleffizetési megallapodások
meglcĺ)tését. Felkéri a Főpolgármestert, hogy a lakasbérleti szeľződésse| vegyes ľészleffizetési
megállapodásokat Budapest Fővaros onkoľmányzata képviseletében eljárva írja alá. ''
Tehát azoL<kal a személyekkel íľja alá, akiket a mellékletben felsoroltak. Emlékeztet a csepeli
esetre, ami most november-december környékén volt, ugyanez az igy, ugyanígy ment be és
akkor a fővárosi Fidesz frakcióvezetójének tźtmogatźnźwal egyhangú|agszavazták meg.
Abban igaza van Nagy István képviselő úrnak és ebben kéľt o is tajékoztatást, hogyvalóban
vészhelyzeti rendeletmódosítás volt a Fővárosban. Valószínűleg ebben az igyben vita alakult
volna ki, d9 mivel nem volt ez a lehetőség megadva, gyakoľlatilag ez a rendszer működött és a
Fővárosi onkoľmányzat Tulajďonosi Bizottsâga eddig kivétel nélkül az összes hatźrozatot
egyhangúlag engedte źú' Ugy gondoţa, ezeket a kérdések et az illetékes Bizotts âgban kellene
feltenni, amikor erről döntenek. Nem tagja ennek a Bizottságnak, ismer 1-2 embeľt, aki atagtra
onök is meg tudnak nevezni olyan személyt, aki tagja .nnik a bizottságnak. ott kellene ózt
rendezni és nem itt ezen a testiileti tilésen.

Perneczky László
Elmondja' a kéľdést úgy is le lehet csupaszítani, hogy tudhatott-e a Főváros Tulajdonosi
Bizottsźrya arról, hogy oda kik fognak név szerint beköltözni? A vtiasz, zźrt ülés keľetében
természetesen név szerint tudható volt, hogy kit, hová szćĺndékozĺak költozni. Megjegyzi, nem



Volt vélhetoen odaírva az előterjesztésben sem, hogy ők konkľét ahĄléktalanok lennének, csak
a?t,hogy.nehéz sorsú nyugdíjas koru embeľek, akik nem tudnak másképpen lakhatásho riutni.
Ugy gondolja, ugyanúgy, ahogy a Népjóléti és Lakásügyi Bizottságuan iógoub tudásuk szerint
próbáltak mérlegelni. Létľejött itt egy olyan helyzet, ami extremitás, amit íiszont az ismeľtetett
okok miatt 

''nem 
lehet már visszatömni abba a palackba ahonnan ezkijott",mert létľejött a

sleruodés, létľejött az újpesti jogviszony. Próbálnak segíteni, u*.*ýi.. eÎTe aZ Újpesti
onkormányzatnak vagy az újpesti szociális âgazatnak rtůlatźsa van, annak érdekében,Îogy
tartsák be a társadalmi együttélés szabályait. Ha ez nemmegY, akkor nyilván el kel1 kezdeni ajogi utat. Igazáből annak örülne legjobban ezeî a ponton, Ĺa Nagy ŕstván frakcióvezető úľ
visszavonnâ az elŕĺterjesztését és befejeznék az egéšz üzengetősdit á pővárosi Önkorm ânyzat
felé, hiszen egy olyan témźrőI beszélgetnek, amire ,ildiuban nincsen rźiľratâsuk iagy
dolgozzaĺakki valami olyan üzenetet, ami releváns és hatáskönikbol valamilyen szinten fakň,
de ezzel egytitt most elkezďett ez uigy egy olyan típusú politikai vitttvâátfordulni, amelyben
attől tart, hogy egyszer csak elkezdenek különféle nevek, ésetek, extrém történetek előkeri'ĺlni'
Ujpest több mint 2000 lakás béľlőjéből, 40.000 tulajdonosából, a két kezénmeg tudja számolni,
meg tudja nevezni, adott esetben azokat a problémás családokat, akikľe különósebben oda kel1
figyelni. Azt gondja, azért nem eZ az titaltĺĺos. Az pedig, hogy most ezt akonkrét javaslatot,
ezt a dontést Karácsony Geľgely visszavonja vagy sem' nem aZ Újpesti onkormán yžat izenete
alap1ttĺ kell, vagy nem kell megtennie' Szerinte ebből nem fog-Ĺisülni értelmes és olyan jó
határ ozat, ami igazźn váll alható lenne.

Szabĺó Balázs
Hallgatta ezt avitźú, próbált megéľteni minél tobbet belőle. Nagyjából az az osszkép alakult ki
benne, hogy ,,hát ez tulajdonképpen igy akétarc,ű egypârtrendszer összehozta magának ezt az
iigyet''. Gratulál hozztt, szép munka volt. fideszesek, ellenzékiek, közösen maguknak
megcsináltâk ezt a botráný, ezt az tigyet, aminek egyenes következménye az lesz, ěs amit
Perneczky Lźszlő az imént elmondott, visszacsinálni nem lehet, ez igy marad, akkor ezek
szerint öľökľe vagy hosszú évekre. Gratulál hozztĺ és akkor jó volt az az elképzelése, amit az
újpesti Népjóléti Bizottságbőlvęzetett le vagy onnan következtetett, hogy ott is így mennek a
döntések, amikor a lakás kéľelmeket elbíľálják. Akire aztmondja. czinkó Sáľava1yPemeczky
Lâsz|ő, hogy annak a személynek lakás kell, azt meg fogja kapni. Teljesen miňoegy, l'ogý
milyen előélete van, milyen háttere van, hogyan viselkedik, menný tartózźşthalmozott ňl és
milyen közösségi együttélési problémák vannak vele kapcsolatban. Ha bead egy kérelmet,
amibe huszadjtlra is hazudik valamit, hogy ő majd meg fog javulni és most ńár tényleg
becsületszóra mindent be fog flzetti, akkor is megkapja CzinksSar áľĺől alakást meg Peľneózký
Lâszlőtől. El tudja képzelni, hogy pontosan ugyanilyen séma alapján töľtént a Fővárosi
onkormányzatban is a döntéshozatal, a lakás kijelölése számukra. crătulal még egyszer, hogy
ezt sikerĹilt összehozniuk, szép munka volt.

Déri Tiboľ
Kiegészítésként elmondja, ahogy Alpolgármester úr is jelezte, januâr elején mind a ketten
tâjékoződtak az ij;g7ĺben, mivel akkor hallottak erről Nagy István frakcióvezető úľtól. Azt az
igéretet kapták, hogy a hibát igyekeznekkijavítani. Azt aszociális munkát, amit hiányoltak, el
fogiák végezni és azt avisszajelzést kapta a Főpolgármesteri Kabinetből, hogy el is végezték'
Nagyon céltalannak látja most jelen állás szerint ez a vitát, nem tudja, hogy Nagy István
frakcióvezető úr mit tesz hozzá" még az igyhöz, de megadja 

-neki a szőt.

NaeY István
Elmondja, egy dologban akkoľ egyetértettek ezek szerint, hogy itt alapvető hiba történt.
Mondhatják úgy, hogy ,,fejétől btiz|ik a hal". Nem jöhetett volna |étre ez a helyzet, ha
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Karácsony Gergely nem dönt rosszul, nem változtatja meg a Főváros lakásrendeletét és ebbe
nem került be|e azt,hogy az idős hajléktalan személyek ott lakáshoz jussanak' Aztmćtr vitatja,
hogy nincs módjuk és lehetőségük, hogy a Fővárosi onkormányzatotne szólítsák fel arľa, hogy
ezt ahelyzetet, ezt a rendeletet ne módosítsa meg úgy, és nem alakítja át hajléktalan szźilőra a
nyugdíjashźzakatmégI0% eľejéig sem, mert ez aptoblémaűjra, meg újľa vissza fog köszönni.
Lehet, hogy egy fél év múlva, egy hónap múlva, lehet, hogy egy év múlva, tehát biztos lesznek
ilyen helyzetek. Egyáltaltn, hogy meľülhetett fel ęz a 4 üres lakás, holott váľólista van a
nyugdíjashâzi elhelyezésekrę. F'gyťajtaľossz szociális szemlé|et az, ami elviszi ľossz iľányba a
Fopolgármesteľ kezét, amikor egy ilyen ľendeletet altńrt, mert nincs végig gondolva ez a
probléma.
Annak idején, amikor elkezdték a Habitat-tal az egyittműködésüket, leírták 10 pontban, hogy
fog ez alakulni, ami megtalalhatő az aktźhan. Az a megoldás, amit a Habitat-tal alka\mazttĺk
most elfelejtették' itt a tájékoztatâs is elmaradt' A lakókat nem tájékoztatttlk arľól, hogy mire
készülnek, mikozben kozösségi koltségvetést terveznek, âtlźtthatő múködésľől beszélnek és
mindent egyeztetni fognak a Budapesten élőkkel. Ehhez képest azza| a29 bérlővel nem tudtak
egyeztetni ebben a kéľdésben. Mindenki tudott eľről a dologról, csak a bérlők nem, hogy
melléjiik hajléktalanokat költöztetnek. Mit szól ez a közösség, hogy hajléktalanok költöznek
hozzâjuk? Nýlván nem öľiiltek volna ennek' de esetleg el lehetett volna vinni, bemutatni oket,
ahogyan szokásos Újpesten. Reméli, ez a mődi még most is. Azt gondoţa, az a részę
mindenképpen fontos és abban megállapodhatnak, nem kell durván, |ehet ęzt finomabban is
megfogalmazni, miszeťrnt a Képviselő-testület felkéri a Fővárosi Önkoľmányzatot, hogy a
Pécsi sétányon lévő nyugdíjasházba beköltöztetett volt hajléktalan személyek részére
haladéktalanul biztosítson más elhelyezési lehetőséget. A Képviselő-testület nem fogadj a eI a
Fővárosi onkormányzat azon törekvését, hogy a nyugdíjasházi közösségekbe ľrá3tettalan
személyeket költöztet be' Szerinte eztiszta sor, de azt gondolj a, ez e1y végtelen nagy hülyeség
volt.

Déľi Tiboľ
Elmondja, Frakcióvezető úr a Főváľosi Önkormányzat hibait említette, a hiányző szociális
munkát, amit nem végeztek el, időközbęn ezt pótolták és mind a mai napig beépítik ebbe a
dologba. Megkérdezi, tudja-e valaki, hogy a Fővárosban hány ilyen elhelyezés töľtént amióta
megváltozott a rendelet? Emlékei szerint 14. osszesen 9 nyugdíjashźn van, ebből 6
nyugdíjashćvba mtlr kerültek be ilyen személyek és most előjött egyprobléma. A tobbi esetben
viszont megvolt a szociális munka, megvolt a felkészítés, megvolt az amunka. ami itt sajnálatos
módon elsiklott. Úgy gondolja, ha ez megtörténik, illetve, ha jól vette ki Peľneczky
Alpolgáľmester úr szavait, annak az illetőnek, aki kezelésre szorul, be lett źúIítva a
győgyszeradagja. A poloskairtást is sikeresen elvégezték és természetesen a hźĺzirend
betartatása szintén a fenntaľtó feladata és emlékei szerint az érintettek lźúogattstú
mindenképpen engedélyhez kötötték. Nęm mehet akáľki be ezekbe az épületekbe, akik
való színúsíthető en b ęhurcolták ęzt a kttrtev ŕ5t.

Czinke Sáľa
Elmondja, Szabó képviselő úľ folyamatosan hülyeséget beszél. A Népjóléti és Lakásügyi
Bizottság döntéseit nem Czinke Sára vagy Perneczky Lá,szlőhozza, hanem a 17 tagabizottság.
Czinke Sáľa' mint levezeto elnök elmondja az eloterjesztő javaslatti, amit egy többórás
megbeszélés előz meg a bizottsági ülés előtt. Kikéri magânak,hogy azzal vádoţa meg Szabó
képviselő úr, hogy ő mondja meg, ki kapjon lakást

Peľneczkv László
Kiegészítésként elmonđja, ezek a Lakás oszttiy, illetve a Szociális osztëůy által egýől-egyig



nagyon lelkiismeľetesen előkészitett anyagok, amelyek túlnyomó részben olyan információkat
is tartalmaznak, amelyek ztrt ülésre valók, ez&. nem nyilvános a fiivárosi döntésben is az
éľintettek névsora. Ha Frakcióvezeto úr javaslattra elkezdenének üzengetni a Főváľosnak,
akkor vagy hajléktalan ellenes vagy hajléktalan pártoló vagy egytĺItalźn egy olyan polémiáĺ
indítanának el ennek az ęgy konkrét extľém esetnek a nyomán, ami szerint" ňó'n ide való. Nem
tudni, hogy példtnl a konkľét család erdőből költözött be, vagy csak a hajléktalanság
veszélyével nézett szembe, vagy potenciális lakásvęsztéssel. Nemjavasolja, hogy ezt ilyeÁ
módon, mo st szöve gezgetv e val amivel előálţ anak.
Azt javasoţa, hogy próbáţanak valami olyat.összehozni, akźr akövetkező képviselő-testületi
iilésre februáľ 15-ére, ami elfogadható Újpesttől a Főváros irtnyźha megfogalmazott
ajánlásként. Abban benne lehet az,hogy gondoljâk tlt,vizsgćijźkfeltil, sib. Hozzâ{eszi, ha most
megmondják, hogy ennek a konkĺét családnak haladéktalanul biztosítsanak másik lakást, akkor
a Főváros azt mondja, biztosítottunk, de mivel ők nem kérték, ezért nem lehet őket áttetetni
akaľatuk ellenére máshova. Ez a problémtt onmagthan nem oldja meg. Az lenne a javaslata,
mindenki nézzenutának éshozzanakolyan dĺjntést, amit jobban meg tudnak alapozni.

Szabó Balázs
Az imént Perneczky alpolgármesteľ úr megint ťolajánlott egy olyan lehetőséget, hogy közĺjsen
találjanak ki valamit, együtt alkossanak meg valamit. Már szźlzszor lotte el ezt a,,patrorlt,,
mindig ťolkínálta és amikor éľkeztek javaslatok, akkor mindig visszakozott belőle, akkor
mindig hátat fordított, akkor visszavonta ezt aĺagy|elku ajźĺntatźlt és soha nem valósu|t azmeg,
hogy mi közösen alkossunk valamit.
Czinke Sárának szeretné mondani, hogy csak azt a pţIlanatot akarta felidézni a Lakásügyi
Bizottságból itt Újpesten és pźľhuzamba tilitani, hogy vajon hogyan születhetett meg ez a
döntés a Fővárosi Önkormányzat Tutajdonosi nĺzottsagaĹ ur. 

^ři 
előterjesztő, oda ĺariu u

bizottság elé ezeket az eloterjesztéseket, mint ahogy feltehetően ez zajlott a Fővárosban is.
Megmondják, hogy itt most az l-eshatarozati javaslatot kell elfogadni és mindenki olvasatlanul
emelgeti akezét, azt se tudja, miről van sző. Mindegy, ha esetleg olyan vélemények is jönnek,
hogy ez egy problémás ember, tudjuk, ismerjük, gond van vele, nem ťlzet, tartozik sth, níncs
remény se affa' hogy megvtitozzonvagy nyilvánvalóan hazudik. Erľe értette, hogy Czinke Sáľa
ezeknek is szokott á,Italźhanilyen lakás hosszabbítási kérelmeket' foleg azokat,javasolni, hogy
azokat hagyja jővâ a Bizottság. ,,ott tilnek az asztal végén a fideszes elvtáľsak, akik ped1g
gondolkodás, meg mindenféle ellenvetés nélkül ezeketme+szavazztlk az esetek 99 %o-ban';.
Csak ezt a pillanatot akarta ťolidézni, hogy a Fővárosban is egészen biztos, hogy így
történhetett. A vitából neki ez az összkép rajzolódott ki, hogy így kaphattak meg oda nem valô
hajléktalanok ilyen lakásokat a vćĺ|asztőkörzetében. Csak erre akart reflektźiii, Czinke Sáľa
meg ne háborodjon fiil ezen, pontosan tudja, hogy így működik, meľt ő szokta javaslatukat
mindig megtenni. ,,Arţa érti, amit mindenki tud, miért csinál úgy minthogyha nem tudná, hogy
mindig, amikor mondja, hogy a kettes hatârozatijavaslatot szavazzuk meg, akkor az olyán
összekacsintós dolog és akkor mindenki olvasatlanul szavaz, senki nem olvassa el ezeket, ez
anyagokat egyébként, a Fővárosba miéľt olvasták volna el, gondoljatok bele''. Az e\Ienzék
javasolt, a Fidesz meg ott van és megszavaztźlk,űgy gondolja, ez igy történhetett.

Déľi Tiboľ
Elmondja, mindenhol előterjesztői javaslat van' abban valamilyen
állást foglal az előterjeszto, így valószínűle g ezzel kapcsolatb aî szavazrLak a bizottságokban.

Nagv István
Abban is egyetért Perneczky Laszló alpolgármester úrral, hogy ez politikai ügy. Amikor a
hajléktalanság elokeľülbármilyen politikai fórumon, ,,mindenki eldobja mint a fonó krumplit,
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dobja a másik kezébe", ez igy van. Aki ez ellen felszólalt volna, azt rogţoĺ kikiáltották volna
valamifele antiszociëůis gazembernęk. Ezt ahelyzetet csak úgy lehet megszüntetni, ha valami
másfajta megoldást keresnek. Tudomása szeľint ez a hajléktalan hź.zaspźlr egy átmeneti
elhelyezésből keľĹilt már ide, tehát ők nem aZ utcáról keľültek be, tehát arra odafigyelnek,
hanem valamilyen hajléktalansztilőről vagy pedig a Hajléktalanok Átmeneti Szállásáról
keľültek be' Ez nem jelenti azt,hogy báľmikor nem keľĹilhetnek vissza abba a helyzetbe, mert
a ,,hasonszőrĹĺek'' vélhetően megkeresik őket ott ahć.zban. Ez is zavarja a nyugdíjasokat, hogy
bejámak ,,kannás borral, PET palackos borral hozzâjuk és akkor ott ,,elszopogatják'' az jtalt
nagy barátsâgban. Az ágyi poloska meg különösenzavarjaőket, meľt már nem mernek kimenni
a lakásból. Máľ szerinte ott is ágý poloskti |źttnak, ahol nincs és máľ fel is vállalj tlk azt, hogy
ők ezt már nem bírják elviselni, foleg, ha valaki lelkileg már 80 évesen olyan állapotban van ,

báľmilyen kis probléma, ami az életét megzavarja, mâr tílértékeli. Ez nem az a prob\éma, ez
egy valós probléma, ezen csak úgy lehet vâltoztatni, ha a nyugdijashtnakba, zttrtközosségekbe
nem költöztetnek be hajléktalanokat. E'z nem antiszociális dolog, ez abszolut szociális
éľzékenység' mert annak a 30 embernek az érdękét kell figyelembe venni, nem annak az egynek
az érdekét. Lehet erre találni megoldásokat, ok megtalálták ezt amegoldást. A Főváľosnak is
vannak olyan lakásai, amelyek erre felhasználhatók, nem hiszi, hogy ezt nem lehet megtenni.
Az újpesti példa pont eľre jó, és ha minden kerületben ezt megtennék, akkoľ egy kicsit máľ
előrébb tartana a hajléktalanok visszaillesztése a társadalomba. Ezért azt gondolja, a
legfontosabb, hogy a Főváros azt aręndeletet' amit Karácsony Gergely megvtitoztatott, vonja
vissza. Hajlandó február 15-ig vámi ezzel a đologgal. Két hét múlva visszatérnek rá, és akkoľ
talźnlesz egy konkľét javaslat, de azt gondolja' ami itt előkertilt, az korántsem aztmutatja, hogy
bárki utánan ézett volna ennek a dolognak . F ejezzékbe, zárjźĺkle, igy is tovább tartott a testületi
ülés' mint remélte.

Déľi Tiboľ
Megkérdezi, akkor ez most azt jelenti, hogy Fľakciovezeto úr visszavonja az eloterjesztését?
Igen, akkor mai napon nem szavaz erľől a Képviselo-testület.
Elmondja, Vasvári Ltlszlő az MSZP önkoľmányzati képviselője bizottsági tag cserével
kapcsolatban tett javaslatot, miszerint a Népjólét és Lakásügyi Bizottság esetében Kövecses
Janka delegált bizottsâgi tag helyébe Hochreinné Szitai Anita Gabriella delegált bizottstryitag,
a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság esetében Gyimesi Erika delegált bizottsźryi tag helyébe
Kövecses Janka delegált bizottsâgi tag, a Káposztásmegyeri Településrészi Önkoľm ânyzat
esetében pedig Hochreinné Szitai Anita Gabriella delegált testületi tag helyébe Gyimesi Erika
delegált testületi tag keľĹiljön. Nincs szükség eskütételre, mivel az énntettek jelenleg is
bizottsági tagok, csak bizottságok közötti tagcseľe töľténik. Észľevétel nem lévén szavazâsta
teszi fel a hatźtrozati j avaslatot.

Személyi kéľdések

Budaoest Főváros IV. keľiilet Úipest onkormálnvzata Képviselő_testületének

ő-testülete úgy dönt, hogy
- a Népjóléti és Lakásügyi Bizottságból Ktivecses Jankát bizottsági tag tisztségéből

2024. januâr 31. napjával visszahívja, egyben abizottsâg megüresedett helyéľe 2024.
fębruár 1. napjától megválasztja Hochľeinné Szĺtai Anita Gabľiellát 2024. október 31.
napj âi g t erj edő hatźtr o zott i dő tartamľa ;- aPénzügyi és Költségvetési Bizottságból Gyimesi Eľikát bizottsźĺgi tag tisztségébol
2024. januâr 31. napjával visszahívja, egyben abizottsćĺg megtiľesedett helyéľe 2024.



február 1. napjától megválasztja Kiivecses Jankát 2024. október 3I. napjâigterjedő
hatźĺr ozott idotartamr a;

- a Káposztásmegyeľĺ Településľészi onkoľmányzat testülete esetében Hochreĺnné
Szitaĺ Anita Gabľiellát testületi tag tisztségéből2,024. janutr 3I. napjâval visszahívja,
egyben a bizottsźlg megüľesedett helyére 2024. február t. napiĺol megvtĺlaszţa
Gyi m e s i E ľĺ kát 202 4 . o któb er 3 I . napj źig teľj edő hatër o zott idł|taiamr a.

Felelős : polgiírmesteľ
Hattńdłĺ: azonnal
(20 igen, elfogadva)

Déľi Tiboľ
A mai ülés végéľe éľtek, nincs több egyebek napiľendi pont, további szép napot kíván és
legkĺizelebb február 15-én talźikoznak 10 óľakor.

Az elnök azilést 16,06 órakor bezârja.

K.m.f.
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